
Zpráva výjezdové jednotky SDH Lubenec 

Za rok 2022 

V roce 2022 se naše výjezdová jednotka zúčastnila celkem 58 výjezdů k zásahu 

podle ZOZ 

 

P.P………………………………………..0 

D.N………………………………………13 

T.P…………………………………..…..13 

Požáry………………………………….26 

U.R.P………………………………………2 

Ostatní pomoc…….………………….3 

T.C…………………………………………..1 

 

CELKEM……………………………………….58 výjezdů 

 

 

 

 

 



 

Účast členů SDH Lubenec na výjezdech k zásahu v roce 

                                     2022 

Hadač Václav……………………………………………………..50 

Durčanský Milan………………………………………………..46 

Fejfárek Milan………………………………………..………….54 

Doležal Jaroslav………………………………………………….24 

Korf  Jan……………………………………………………………..37 

Janouškovec Josef…………………………………….………….0 

Kupček Dušan…………………………………………………….25 

Dalibor Martin……………………………………………………18 

Janouškovec Jaroslav………………………………………….46 

Šeiner Vlastimil……………………………………………………0 

Podolák Jiří…………………………………………………………38 

 V naší výjezdové jednotce  máme 11 výjezdových hasičů .Je to perfektní stav 

kdy při našem počtu  zasahujících hasičů je dostatek lidí na splnění práce 

spojené s výjezdem.Naše jednotka drží pravidelné pohotovosti o svátcích a 

víkendech .Během letních prací nezasahujeme v plném počtu,ale jen ve 

zmenšeném počtu je to dáno tím,že jsme zemědělská oblast a v době 

zemědělských pracích prostě lidi nejsou. 

Loňský rok se po covidové době vrátil do normálu a naše jednotka se mohla 

vrátit ke svým obvyklých činnostem.Zajišťovala stavbu vatry při pochodu kolem 

Lubence.Při dětských dnech  jsme v Tisu u Blatna dělali ukázku techniky a 



v Blatně jsme pro děti dělali pěnu která jako vždy měla velký úspěch.V létě jsme 

dělali ukázku techniky v dětském táboře u nás v Lubenci.V Září jsme slavili 150 

výročí  založení našeho SDH které jsme pojali trochu jinak,tak že jsme kromě 

ukázky z vyprošťování z havarovaných vozidel a ukázky hasičské techniky celé 

výročí nasměrovali na děti kdy plnili různé soutěže a na konec jsme udělali 

pěnu.A na konec v Řijnu jsme dělali branný den kolem rybníka kde nám,ale 

vůbec nepřálo počasí kdy pršelo a moc dětí nepřišlo. 

V Prosinci si jednotka udělala výcvik obsluhy motorových pil. 

Při největším požáru v Českém Švýcarsku byla naše jednotka oslovena o 

možnosti výjezdu na místo události,ale zároveň jsme byli informováni,že při 

našem odjezdu musí být zajištěn výjezd na události v našem hasebním obvodu 

to, ale vzhledem k ročnímu období kdy byly žně tak to nebylo možné o situaci 

byl informován KOPIS a jednotka zůstala doma. 

V loňském roce prošla výjezdová šatna rekonstrukcí  nyní se nemusíme mačkat 

a máme dostatek místa.A došlo k vyasfaltování prostranství před hasičárnou 

kdy už na kolech aut netaháme špínu do garáží. 

V loňském roce jsme zakoupili čtyři kusy dýchací techniky Drager,dva jsou 

vybaveny vyváděcími maskami.Starou dýchací techniku Saturn byla vyřazena 

byla již stará.Ponechali jsme si jen tři nejnovější tlakové láhve k obsluze 

vysokotlakých vaků. 

V prosinci byly jednotce od HZS Žatec převedeny nevyužívané digitální RDST 

MATRA.Ve vozidle jsme zatím měli jen analogovou radiostanici MOTOROLA 

která měla velice špatný signál pro spojení s KOPIS.Nyní je již spojení bez 

problémů  

Členové výjezdové jednotky se po celý rok zúčastňovali  školení z odborné 

přípravy. 

Pravidelně během celého roku docházelo k údržbě techniky a TP určených pro 

zásah,provedení STK a výcvik členů jednotky s těmito prostředky. 

Každý rok máme jako úkol vymalování chodby a klubovny,nikdy jsme to nestihli 

tak letos se domluvilo,že vymalování se nechá udělat firmě a jeden úkol si 

můžeme odepsat. 



 

Pokud budou požadavky a bude se dělat pochod kolem Lubence tak stavba 

vatry.dětské dny,ukázka techniky v dětském táboře.A práce pro obecní úřad.  

Na závěr chci poděkovat všem členům jednotky za jejich vykonanou práci . 

Velitel Jednotky Hadač Václav: 

 

 

 


